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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ ieénvló kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtan i

Balog Zoltán emberi erőforrások miniszteréhez, mint az egészségügyért felel ős
kormánytaghoz

„A mentőszolgálat nem lesz része a 112-es segélyhívó rendszernek? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

2013. május 8-án az ESR-112 projektet bemutató sajtótájékoztatón jelentették be, hogy 201 3
végéig elkészül az egységes segélyhívó rendszer . A sajtótájékoztató egyik résztvevője volt
Szege Zoltán, az Emberi Erőforrások Minisztériuma egészségügyi informatikai
programirodájának vezetője, aki a mentésirányítási rendszer és a ESR-112-es projekt
kapcsolatáról beszélt .

Szege Zoltán a sajtótájékoztatón kiemelte : a 112-től azt várják, hogy a segítség 15 percen
belül megérkezzen az állampolgárhoz. A segélyhívásokat fogadó szakembereknek fonto s
szerepük lesz abban, hogy a segélykérőtől minden olyan információt begyűjtsenek, ami
segítheti a kórházi ellátást . A teljes mentésirányítási rendszer fejlesztését a tervek szerint 201 4
március végéig lezárják.

A dr. Pintér Sándor belügyminiszterhez K/287 számon, „Az egységes segélyhívó rendszerről ”
címen benyújtott írásbeli kérdésem egyik alpontjában azután érdekl ődtem, hogy az ESR-11 2
éles üzemének beindulása után a 104-es segélyhívószám is a szombathelyi, illetve a miskolc i
hívásfogadó központban fog-e csörögni . Erre a kérdésemre belügyminiszter úr meglep ő
módon annak ellenére nem adott választ, hogy az egységes segélyhívó rendszer kialakításáé t

az ő tárcája felelős. Ehelyett azt a tájékoztatást adta, hogy a „104-es segélyhívószámmal és a
mentésirányítási rendszer fejlesztésével kapcsolatos információk tekintetében az Ember i

Erőforrások Minisztériuma az illetékes " .



Ezért az ESR-112 projekthez történő csatlakozás és a mentésirányítási rendszer fejlesztéséve l
összefüggésben az alábbi kérdéseket intézem tisztelt Miniszter Úrhoz :

• A 104-es segélyhívószám integrálódik-e a 112-es egységes segélyhívó rendszerbe? H a
igen, kérem, tájékoztasson, mikortól fog a 104-es segélyhívószám a szombathelyi ,
illetve a miskolci hívásfogadó központban (továbbiakban : HIK) csörögni !

• Amennyiben a 104-es hívószámokon érkez ő segélykéréseket is a HIK-ekben fogják
fogadni, akkor kérem, tájékoztasson, hogy az Országos Mentőszolgálat, illetve az
Emberi Erőforrások Minisztériuma részt vett-e a HIK-ekben dolgozó operátorok
kiképzésében! A HIK-ekben szolgálatot teljesít ő operátorokat megfelelően
felkészítették-e arra, hogy a kórházi ellátást el ősegítő minden szükséges információt
be tudjanak gyűjteni a segélykérőtő l?

• Ha a 104-es segélyhívószámot nem integrálják be a 112-es egységes segélyhívó
rendszerbe, kérem, tájékoztasson, milyen megfontolások és érvek alapján, mikor
döntöttek a párhuzamos infrastruktúra fenntartása mellett !

• Ez utóbbi esetben hogyan kezelik majd a közvetlenül a 112-es segélyhívószámr a
érkező, mentőt kérő telefonokat? Az ESR-112 éles üzemének beindulása okoz- e
bármilyen változást a segélyhívások fogadásában és a mentésirányítás rendszerében?

• 2013 májusa óta milyen fejlesztéseket hajtottak végre a mentésirányítási rendszerben ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014 . július 40,

Dr. Haragi Tamás

Magyar Szocialista Párt
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